
Pan Janusz Krzyżewski: „Czy Zarząd ma możliwość wpływu na decyzje dotyczące 
alokacji środków w ramach programu Interreg? 
Zwracają  się  do  mnie  samorządowcy,  wójtowie  gmin  z  prośbą  o  pomoc  w  tej 
sprawie.  Wiem,  że  materia  jest  skomplikowana,  ponieważ  instytucja  zarządzająca 
ulokowana jest poza województwem, ale cały mechanizm decyzyjny znajduje się w 
strefie wpływu. Czy nasze interesy zostaną w odpowiednim stopniu zabezpieczone?
Druga kwestia dotyczy hasła Orlik. Wysiłkiem budżetu województwa finansujemy 
kilkadziesiąt  obiektów sportowych.  Często  jeżdżę  trasą  Suwałki  –  Białystok  i  w 
Korycinie nie widziałem jeszcze ani jednej imprezy, w ogóle elementarnego ruchu. 
W okolicznych wioskach młodzież ćwiczy na podmokłych łąkach. Nie wiem, jak te 
programy  zostały  napisane,  ale  myślę,  że  lokując  tam swoje  środki,  powinniśmy 
zadbać, aby te środki były dobrze wykorzystane.”


